
Delegatska vprašanja in pobude
• Konferenca delegacij za zbc

združenega dela delovne organizacije
Commerce je podprla pobudo, ki jo je
na prejšnjem zasedanju bežigrajske
občinske skupščine predstavil delega-
tom Lojze Novak, delegat družbenopo-
litičnega zbora. Predlagali so, da bi be-
žigrajski izvršni svet ali kakšen drug
organ v družbenopolitični skupnosti
pristopil k selektivni obravnavi omeje-
vanja porabe sredstev za reprezentan-
co, kilometrino, dnevnice in druge ma-
terialne stroške. Delegacija je predla-
gala, da organizacij združenega dela, ki

izvažajo blago in storitve ter oskrbujejo
domače kmetijstvo z reprodukcijskimi
materiali, ne bi bremenila omejitev ma-
terialnih stroškov.

• Delegati krajevne skupnosti Sta-
dion so opozorili, da je parkiranje to-
vomjakov ob Samovi cesti ob Central-
nem stadionu še vedno pereče. Čeprav
so na težavo opozorili že pred devetimi
leti, se vse od takrat ni nič spremenilo
na bolje. Zahtevali so, da odgovorni
občinski upravni organ navede točen
datum, do katerega bo parkirišče za-
prto

• Delegati krajevne skupnosti Bpris
Ziherl se niso strinjali z obrazložitvijo o
uporabi sredstev samoprispevka III, ki
jo je pripravila skupščina mesta Ljub-
Ijane. Ne morejo se zadovoljiti z odgo-
vorom, da se je Zavod za izgradnjo
Ljubljane prepočasi vključil v uresniči-
tev programa tretjega Ijubljanskega sa-
moprispevka. »Glede na težak material-
ni položaj, stabilizacijo gospodarstva in
vse okoliščine smatramo, da je treba v
primerih, ko gre za 450 milijonov sred-
stev, odločno povedatl, kje so vzroki za
zastoje," je dejala delegatka.


